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SK 0150/38/2010 
 

Protokół Nr XXXVIII/2010 
z Sesji Rady Gminy 

z 26 października 2010 r. 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

− Przewodniczącego Rady Gminy, 
− Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
− Przewodniczącej Komisji Rolnictwa,  
− Przewodniczącej Komisji Oświaty, 
− Radnych, 
− Wójta Gminy. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Stare Pole.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia warunków realizacji inwestycji pod nazwą Budowa 

kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Kraszewo Parwark gm. Stare Pole w zasięgu 
oddziaływania pomników przyrody. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach: Złotowo, Krzyżanowo, Kraszewo, 
Stare Pole i Królewo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 
wprowadzenia zwolnień na rok 2011. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek od środków transportowych na rok 
2011. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2010 r. 
przez Gminę Stare Pole Powiatowi Malborskiemu.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu. 
14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Zespołu Szkół w Starym Polu za rok 

szkolny 2009/2010. 
15. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.   
16. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
17. Komunikaty.  
18. Zatwierdzenie protokółu Nr XXXVII/2010 z sesji Rady Gminy z 28 września 2010 r. 
19. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
 
Ad.1. 

O godzinie 1500 Przewodniczący Rady Gminy otworzył XXXVIII sesję Rady Gminy. 
Przywitał wszystkie zebrane osoby.  
 
Ad.2. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż sesja jest prawomocna do podejmowania 
uchwał. 
 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 11 
Nieobecnych   - 4 
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Nieobecni radni to Pani Beata Grzesik, Pan Ireneusz Dziura, Pan Krzysztof Piekart, Pan 
Wiesław Kujawa. 
Nikt z radnych nie zgłosił zmiany porządku sesji. 
 
Ad.3. 

Na sekretarza obrad wybrano jednogłośnie Panią Elżbietę Kołodziej. Za jej kandydaturą 
głosowało 11 radnych, 4 osoby nieobecne. 
 
Ad.7. 
 Przewodniczący Rady zaproponował, aby zacząć od omawiania uchwały w sprawie 
przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
gazowe dla Gminy Stare Pole i poprosił o zabranie głosu Pana Ryszarda Musiał, który 
przedstawił główne zagadnienia w sprawie aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe. 
W tym punkcie posiedzenia przybyli radni: Pani Beata Grzesik, Pan Ireneusz Dziura, Pan 
Krzysztof Piekart, Pan Wiesław Kujawa. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXVIII/269/2010 w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Stare Pole została podjęta jednogłośnie – 
15 za. Stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.4.  
Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej:  
1. Przewodniczący Rady Gminy: 

− udział w Komisji Oświaty; 
− udział w sesji Rady Powiatu;  
− bieżące sprawy. 

2. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
− nie miał nic do przekazania. 

3. Przewodnicząca Komisji Rolnictwa: 
− odbyło się 1 posiedzenie, na którym zostały pozytywnie zaopiniowane projekty 

uchwał; ponadto Komisja Rolnictwa zaopiniowała pozytywnie wszystkie stawki 
podatków 

− udział w turnieju gospodyń wiejskich, 
− zorganizowanie dnia ziemniaka, 
− udział w pracach caritas parafii.  

4. Przewodnicząca Komisji Oświaty: 
− odbyło się 1 posiedzenie, na którym zostały pozytywnie zaopiniowane projekty 

uchwał dzisiejszej sesji; 
− udział w pracach Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. 

5. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
6. Wójt Gminy swoje sprawozdanie przedstawił na piśmie. Do przedstawionych informacji nie 

zgłoszono żadnych zapytań ani uwag. 
 
Ad.5. 
 Nikt z sołtysów nie zabrał głosu. 
 
Ad.6. 
 Nie zgłoszono żadnych wolnych wniosków i zapytań. 
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Ad.8. 
 W tym punkcie posiedzenia pierwsza głos zabrała Pani Lucyna Szymańska, która 
poinformowała, że projekt uchwały został omówiony na wszystkich komisjach Rady Gminy. 
Komisje nie wniosły uwag. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań 
Uchwała nr XXXVIII/270/2010 w sprawie uzgodnienia warunków realizacji inwestycji pod 
nazwą Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Kraszewo Parwark gm. Stare Pole w 
zasięgu oddziaływania pomników przyrody została podjęta jednogłośnie – 15 za, 1. Stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.9. 

W tym punkcie posiedzenia pierwszy głos zabrał Pan Zdzisław Mikulak, który 
poinformował, że projekt uchwały został omówiony na wszystkich komisjach Rady Gminy. 
Komisje nie wniosły uwag. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań 
Uchwała nr XXXVIII/271/2010 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach: Złotowo, Krzyżanowo, Kraszewo, Stare 
Pole i Królewo została podjęta jednogłośnie – 15 za. Stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
  
Ad.10. 
 W tym punkcie posiedzenia pierwsza głos zabrała Pani Łucja Surdy, która 
poinformowała, że stawki podatków zaproponowane przez Wójta zostały omówione na 
wszystkich komisjach Rady Gminy. Komisje pozytywnie zaopiniowały zaproponowane stawki. 
Do przedstawionych informacji zgłoszono uwagę. 
Radny Kazimierz Lipiec powiedział, że wysoki jest podatek od nieruchomości związanych z 
działalnością gospodarczą. Wzrósł on o 10%. Dodał, że musimy delikatnie na przyszłość do tego 
podchodzić. 
Wójt powiedział, że podatek od nieruchomości związanych z działalnością gospodarczą 
wzrośnie o 2%. Wzrost o 11% jest w przypadku gruntów pozostałych. 
Nikt więcej nie zabrał głosu 
Uchwała nr XXXVIII/272/2010 sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
oraz wprowadzenia zwolnień na rok 2011 została podjęta – 14 za, 1 osoba się wstrzymała. 
Stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.11. 
 Pani Łucja Surdy poinformowała, że na wszystkich komisjach Rady Gminy zostały 
przedstawione zaproponowane przez Wójta stawki podatku od środków transportowych. 
Komisje nie wniosły uwag. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań 
Uchwała nr XXXVIII/273/2010 w sprawie określenia wysokości stawek od środków 
transportowych na rok 2011 została podjęta jednogłośnie – 15 za. Stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy. 
Po przerwie kontynuowano porządek posiedzenia. 
 
Ad.12.  
 Pani Skarbnik poinformowała, ze Starostwo wystąpiło z wnioskiem o pomoc finansową 
w celu ukończenia zadania remont drogi w kierunku Dzierzgonia i wyremontowania drogi w 
Królewie. Brakuje 32.230 zł propozycja Wójta, aby dać 1/3 tej kwoty czyli 11.000 zł. Ponadto 
poinformowała, że Powiatowy Urząd Pracy zwrócił się z prośbą o dofinansowanie do zakupu 
samochodu, którym dojeżdżają pracownicy PUP do bezrobotnych w każdej gminie powiatu 
malborskiego. 
Do przedstawionych informacji zgłoszono zapytania. 
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Radna Jadwiga Staniszewska miała zapytanie czy chodnik remontowany na ulicy Bema będzie 
robiony w całości czy tylko do końca budynku szkoły. 
Wójt odpowiedział, że będzie robiony cały. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
Uchwała nr XXXVIII/274/2010 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2010 r. przez 
Gminę Stare Pole Powiatowi Malborskiemu została podjęta jednogłośnie – 15 za. Stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.13. 
 Pani Skarbnik przedstawiła zmiany budżetu gminy i tak: 

1. Zwiększenia dochodów :    
− wpływy z różnych opłat – dochody z opłat i kar za korzystanie ze środowiska – 

13.400 zł; 
− wpływy z usług – opłata za ścieki Złotowo, Krasnołęka – 4.000 zł, 
− wpływy z różnych dochodów – opłata za wywóz śmieci na wysypisko – 10.000 zł. 

2. Zmniejszenia dochodów i wydatków wynika z dostosowania planu dochodów i wydatków 
w zakresie otrzymania: 

− dofinansowania z ANRSP na remont drogi na tzw. „osiedlu elbląskim” – plan 
300.000 zł, kwota otrzymana – 212.126,43 zł; 

− dofinansowania z Nadleśnictwa Elbląg na modernizację drogi w kierunku 
leśniczówki  - plan 56.015 zł, kwota otrzymana 56.303 zł.  

3. Wnioski jednostek i komisji: 
− GOPS – zwiększenie dochodów o kwotę 5.080 zł; po stronie wydatków środki 

przeznacza się na utrzymanie GOPS; 
− Zespół Szkół – zwiększenie dochodów o kwotę 5.342 zł; po stronie wydatków 
środki przeznacza się na zakup usług pozostałych i odpis na ZFŚS; 

− Przedszkole – zmniejszenie dochodów o kwotę 13.600 zł, natomiast wydatków o 
kwotę 6.000 zł; dostosowanie planu do zmiany zasad odpłatności za przedszkole 
w związku z podjęciem uchwały; 

− Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – zwiększenie 
dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań w zakresie rozwiązywania 
problemów alkoholowych – kwota 5.000 zł; 

− Gminny Ośrodek Kultury i Sportu w Starym Polu – wniosek o zwiększenie 
środków na zadania w zakresie sportu masowego (koszty wynajęcia boisk, 
dojazdy) – kwota 5.000 zł; 

− Komenda Powiatowa Policji – wniosek o dofinansowanie zakupu paliwa na 
potrzeby Komisariatu Policji w Starym Polu – kwota 1.000 zł; 

− Zarząd Dróg Powiatowych – zwiększenie pomocy finansowej dla powiatu na 
remont dróg powiatowych na terenie gminy Stare Pole – kwota 11.000 zł; 

− Powiatowy Urząd Pracy w Malborku – wniosek o cząstkowe dofinansowanie 
zakupu samochodu służbowego – kwota 2.000 zł; 

− Firma Recyplan S.C. przekazuje darowiznę w kwocie 50,50 zł (w związku z 
otrzymaniem odpadowego tonera drukarskiego) z przeznaczeniem na potrzeby 
Urzędu. 

4. Zwiększenia wydatków: 
− zwiększa się wydatki na budowę kanalizacji sanitarnej w Królewie o kwotę 

127.000 zł (120.000 roboty dodatkowe + 7.000 podział geodezyjny gruntów w 
celu wykupu gruntów pod przepompowniami ( 4 szt.)); 

− zwiększa się wydatki na utrzymanie gospodarki mieszkaniowej – kwota 10.000 zł 
– aktualizacja opłat za użytkowanie wieczyste, koszty utrzymania lokali 
mieszkalnych w Krasnołęce, 

− zwiększa się wydatki w dziale Transport o kwotę 24.000 zł – zakup 6 szt. wiat 
przystankowych przy drodze krajowej 22 w związku z modernizacją zatoczek; 
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− zwiększa się wydatki na administrację – 60.000 zł – płace (odprawa rentowa, 
wynagrodzenie z-cy wójta), gaz, energia, usługi pozostałe, składki PFRON, odpis 
na ZFSŚ. 

Ponadto dodała, że musimy zabezpieczyć wydatki na wyposażenie świetlicy w Królewie w 
ramach programu Leader. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  
Uchwała nr XXXVIII/275/2010 w sprawie zmiany budżetu gminy została podjęta jednogłośnie – 
15 za. Stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.14. 
 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Zespołu Szkół w Starym Polu za rok 
szkolny 2009/2010 została przedstawiona na piśmie. Do przedstawionych informacji nie 
zgłoszono żadnych zapytań ani uwag. 
 
Ad.15. 
 Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie informuje iż: 

1) 14 radnych złożyło oświadczenia majątkowe w terminie; 
2) w analizowanych oświadczeniach nie stwierdziłem nieprawidłowości. 

Ponadto odczytał pismo od Wojewody nr IN 1145/97/1467/10/EN z dnia 6.10.2010 r. w sprawie 
oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy. Pismo to stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu. 
Wójt powiedział, że zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym informuje, iż: 

1) 6 kierowników jednostek złożyło oświadczenia majątkowe w terminie; 
2) 1 osoba wydająca decyzje administracyjne w imieniu Wójta złożyła oświadczenie 

majątkowe w terminie; 
3) Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Zastępca Wójta złożyli oświadczenia majątkowe w 

terminie; 
4) w analizowanych oświadczeniach nie stwierdziłem nieprawidłowości. 

 
Ad.16. 
W związku z tym, że nie zgłoszono wolnych wniosków i zapytań nie udzielono odpowiedzi. 
 
Ad.17. 
 W komunikatach pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który odczytał pismo od 
burmistrza Miasta i gminy Bogatynia w sprawie podziękowań za udzieloną pomoc finansową. 
Pismo to stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 Wójt poinformował, że 12.10 br. odbyło się spotkanie w Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej w sprawie nieumyślnego naruszenia przez Wójta dyscypliny finansów 
publicznych. Po złożeniu wyjaśnień komisja orzekająca wydała decyzję, aby nie karać Wójta, 
gdyż działał w słusznej wierze. Dodał, że jak wpłynie pisemna decyzja do 9.11 br. to przekaże ją 
radnym. 
 Pan Tadeusz Burdyński zaprosił na uroczystą wieczornicę z okazji 11 listopada, na 
andrzejki, Dzień Seniora. Dodał, ze zostaną zorganizowane dowozy dla seniorów z gminy. 
Zostaną też do nich  wysyłane zaproszenia z potwierdzeniem uczestnictwa w imprezie. 
Radna Magdalena Roman skierowała prośbę do sołtysów, aby zajęli się potwierdzeniem 
obecności seniorów w uczestniczeniu w ich dniu. 
 Radny Kazimierz Lipiec miał zapytanie, czy Przewodniczący Rady otrzymał z 
Regionalnej Izby Obrachunkowej zawiadomienie o rozstrzygnięciu sprawy ścieżki rowerowej do 
Ząbrowa. 
Przewodniczący odpowiedział, że nie dostał. Trzeba czekać do 14 dni. Ponadto skierował 
zaproszenie do radnych powiatowych, radnych gminy do tych, co byli i co są na uroczystą sesję, 
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która odbędzie się 9.11 br. o godz. 1300 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu. Zaapelował, aby 
namawiać ludzi, aby poszli głosować 
 Wójt poinformował, że Przewodniczący Rady został odznaczony złotym krzyżem zasługi 
za pracę na rzecz samorządu. 
Wiceprzewodniczący Rady podziękował w imieniu radnych, sołtysów Przewodniczącemu Rady 
Gminy. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
 
Ad.18. 

Protokół Nr XXXVII/2010 z Sesji Rady Gminy z 28 września 2010 r został zatwierdzony 
jednogłośnie – 15 za. 
  
 
Ad.13. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący zamknął XXXVIII sesję Rady 
Gminy o godz. 1650. 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady 
Elżbieta Kołodziej       Jan Pawlina  
 


